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Číslo

BŘEZEN
2023

ZPRAVODAJ OBCE

PŘÍSEČNÁ
Vážení  spoluobčané,
úvodem bych vám chtěl poděkovat za volební účast v prezidentských volbách. V obou 
dvou kolech byla výjimečná. Našich 80% vysoce předčilo celorepublikový průměr. Také 
výsledek byl v naší obci přesvědčivý. Zvolený prezident Petr Pavel oslovil hodnotami, 
které reprezentoval, 60% z nás. Jsem pyšný, že po dlouhých letech bude mít Česká 
republika důstojného a pozitivního představitele, který bude spojovat a skvěle 
reprezentovat. Děkuji také členům volební komise za jejich obětavou práci. 

I po třech měsících ve vedení obce jsem potěšen pozitivním přístupem občanů, ať už 
se jedná o nezištnou pomoc s podáním žádostí o dotace, s pomocí při organizování 
obecních akcí, tak v neposlední řadě i zájmem o dění v obci. Vážím si toho o to víc po 
vyslyšených nářcích svých kolegů na sněmu starostů Českokrumlovska 
o  nekonstruktivně kritizujícímu obyvatelstvu, jenž rozporuje všechna jejich rozhodnutí 
a náměty. Nám se prozatím i s vaší pomocí daří plnit stanovené cíle, i když některé 
s menším zpožděním. Projektové práce na investiční akce jsou v plném proudu. 
Vysoutěžili jsme zhotovitele - firmu Iro Zempas - na opravu vodovodu na p.č. 1502/1. 
Výběrové řízení na opravu MK „Za tratí“ je těsně před odesláním výzev k podání 
nabídek. Výběrové řízení na dodání nového traktoru běží. Revitalizace koryta potoka je 
hotová. S ŘSD jsme domluveni na opravě účelové komunikace k Sedmi špicím. WWW 
stránky a mobilní aplikace obce budou do konce března spuštěny. A na další akce se 
chystáme. Jedna z věcí, se kterou nejsem spokojen je schválování Územního plánu 
obce Přísečná. Neustále urguji příslušné úřady a našeho pořizovatele, aby se to 
pohnulo správným směrem. V tuto chvíli nedokážu říct, kdy se pořizovatel vypořádá 
s požadavky dotčených orgánů a kdy nám návrh územního plánu schválí Jihočeský 
kraj,  abychom mohli přistoupit k veřejnému projednávání. 

Výbornou zprávou ale je, že trend vyššího příjmu z heren, o kterém jsem vás již 
v minulém čísle zpravodaje informoval, pokračuje. S ohledem na tyto příjmy jsem hledal 
cestu, jak finančně ulevit našim obyvatelům a zatraktivnit bydlení v naší obci. Jednou 
z možností, která byla v zastupitelstvu jednohlasně schválena, je zrušení poplatků za 
odkládání komunálního odpadu od 1.7.2023. Jsem si vědom, že to může vést 
k myšlence přestat třídit a dávat do popelnic cokoliv. Proto jsme stanovili jasné 
podmínky pro vyvážení, které budou vysvětleny v samostatném článku zpravodaje. 

Také jsme slibovali, že v průběhu března či dubna zorganizujeme výlet do termálních 
lázní. Musím se přiznat, že po několika uskutečněných akcích, které jsou zaznamenány 
na následujících stránkách, vidím tento výlet jinou perspektivou. Došlo mi, že naše obec 
má skvělého týmového ducha. Není to běžné. Měli bychom si toho vážit a snažit se to 
předat budoucím generacím. Proto jsem se rozhodl, i na základě vašich zpětných 
ohlasů, pořádat v letošním roce hned několik výletních akcí. Kulturní, sportovní, 
turistické, dětské,.. Musíme vytáhnout naše děti od počítačů a televizí a ukázat jim 
hodnotu společně sdílených zážitků. V tomto zpravodaji najdete návrhy možných akcí. 
O první blížící se akci budeme hlasovat v anketě na našich nových internetových 
stránkách, případně prostřednictvím sms, e-mailu, či osobně. Koncem března anketu 
vyhodnotíme a 22. dubna 2023 vyrazíme na první vámi vybraný výlet. Další bude pro 
naše děti k jejich svátku. V září společně poplujeme parníkem po Lipně s návštěvou 
zajímavých míst na Lipensku a na 4. listopadu 2023 máme předobjednané představení 
Naši furianti v Národním divadle v Praze. Byl bych moc rád, kdybyste se aktivně na 
výběru akcí podíleli. O tom to přece je. O nás pro nás. 

Krásné Velikonoce!  
     Jiří Němeček
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Dne 23. 2. 2023 proběhlo první zasedání Zastupitelstva v letošním roce (celkově naše třetí) opět za účasti všech sedmi 
zastupitelů a jedenácti občanů obce. Jednání bylo zahájeno v 17:05 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu 
v Přísečné.

Na začátku jednání (v prvním bodě) byla určena zapisovatelka a dva ověřovatelé zápisu. Poté byl schválen program 
zasedání (bod druhý) a starosta seznámil přítomné s plněním úkolů vyplývajících z usnesení přijatých na posledním 
zasedání zastupitelstva: obecně závazné vyhlášky byly zaslány do Sbírky právních předpisů zřízené Ministerstvem vnitra, 
veřejnoprávní smlouva odpovědnosti za přestupky byla podepsána a čeká se na schválení Jihočeským krajem, PD byly 
zadány, zábradlí k hasičské nádrži bylo objednáno, smlouva o provádění ZÚS byla podepsána a výběrové řízení na opravu 
vodovodu proběhlo.

V třetím bodě jsme schvalovali obecně závazné vyhlášky Obce Přísečná. Aktualizovali jsme vyhlášku pro pohyb psů, 
protože nám byla tato vyhláška vrácena Ministerstvem vnitra z důvodu rozporu zákona na ochranu zvířat a zákona 
o silničním provozu. Zvířata nesmí pobíhat na pozemních komunikacích a zákon nezohledňuje o jakou komunikaci se 
jedná. Nově jsme určili plochu pro volný pohyb psů na p.č. 839/1 v k-ú. Přísečná.
Další vyhláškou jsme schválili případy, při nichž nemusí být dodržována doba nočního klidu. Bude se jednat o následující 
akce: Silvestr z 31. prosince na 1.ledna, Pálení čarodějnic z 30. dubna na 1. května, Setkání obyvatel a rodáků jeden víkend 
v noci ze soboty na neděli v měsíci červnu nebo červenci, Hasičská soutěž jeden víkend v noci ze soboty na neděli v měsíci 
srpnu. Informace o konkrétním termínu výše uvedených akcí bude zveřejněna obecním úřadem na úřední desce minimálně 
pět dní před datem konání. 
Nakonec jsme zrušili obecně závaznou vyhlášku č. 4/2021 o místním poplatku za odkládání komunálního odpadu 
z nemovité věci s účinností od 1.7.2023 (viz.samostaný článek). 
Plné znění vyhlášek najdete na internetových stránkách obce a ve Sbírce právních předpisů Ministerstva vnitra. 

Bod čtvrtý se týkal rozpočtové změny č. 9/2022. Konkrétně se jednalo o výdaje  spojené s vánoční výzdobou, 
s předvánočním setkáním u vánočního punče a pořádáním turnaje ve stolním tenise ve výši 13.260,- Kč, výdaje na opravu 
kanalizační šachty ve výši 4.080,- Kč, výdaje na sportovní vybevení (stůl a příslušenství na stolní tenis) ve výši 15.270,- Kč, 
navýšení výdajů za výměnu poškozené sítě na hřišti ve výši  30.120,- Kč na celkovou částku 80.120,- Kč a navýšení výdajů 
na separaci odpadu ve výši 61.910,- Kč. Ke krytí nákladů byly na straně příjmové zaúčtovány  příjmy z pachtu, příjmy za 
žetony a úroky na spořícím účtu v celkové výši 133.740,- Kč. Změnu rozpočtových opatření vzalo zastupitelstvo na vědomí. 

Bod pátý se týkal rozpočtové změny č. 1/2023 a změny rozpisu č. 1/2023. Rozpočtová změna se vztahuje na příjem dotace 
na organizování prezidentských voleb. Změna rozpisu se týká účetního zařazení plánované opravy místní komunikace 
„Za tratí“, která byla původně zařazena do oprav, ale s ohledem na rozsah prací půjde o investiční akci. 

V šestém bodě jsme projednávali výběrové řízení na akci „Dodání nového traktoru včetně příslušenství“. Zastupitelstvo 
obce Přísečná pověřilo starostu obce k podání výzvy na veřejnou zakázku malého rozsahu dle směrnice k zadávání 
zakázek malého rozsahu. Dále byl schválen seznam firem pro obeslání (PERAGRO Trading s.r.o.; Agrozet České 
Budějovice a.s.; POL-AGRO maszyny a.s.). Ostatní případní zájemci se mohou přihlásit po zveřejnění výzvy k podání 
nabídky (bude zveřejněno na úřední desce a elektronické úřední desce). Rovněž byla jmenována hodnotící komise a na 
závěr tohoto bodu byl pověřen starosta k uzavření smlouvy s dodavatelem, který nabídne nejnižší cenu dodávky na základě 
doporučení hodnotící komise a ke všem úkonům spojených s dodáním.

V sedmém bodě jsme projednávali výběrové řízení na akci „Oprava místní komunikace Za tratí“. Zastupitelstvo obce 
Přísečná pověřilo starostu obce k podání výzvy na veřejnou zakázku malého rozsahu dle směrnice k zadávání zakázek 
malého rozsahu. Byl schválen seznam firem pro obeslání (SWIETELSKY stavební s.r.o.; STRABAG a.s.; EUROVIA CS 
a.s.; Metrostav a.s.; Skanska a.s.; Stavitelství Matourek s.r.o.). Ostatní případní zájemci se mohou přihlásit po zveřejnění 
výzvy k podání nabídky (bude zveřejněno na úřední desce a elektronické úřední desce). Rovněž byla jmenována hodnotící 
komise a na závěr tohoto bodu byl pověřen starosta k uzavření smlouvy s dodavatelem, který nabídne nejnižší cenu 
dodávky na základě doporučení hodnotící komise a ke všem úkonům spojených s realizací stavební akce.

Osmý bod se zabýval výběrem krytého kontejnerové stání. Byly předloženy tři nabídky, z nichž nejlevnější předložila firma 
ASACONT s.r.o. za 229 367,60 Kč včetně DPH. Starosta obce byl pověřen k uzavření smlouvy s firmou ASACONT.

V devátém bodě jsme projednali možnost nákupu elektronické úřední desky od firmy Galileo. Na uvedený produkt jsme 
žádali o dotaci z POV Jihočeského kraje. Zastupitelstvo schválilo pořízení elektronické účední desky pouze v případě 
získání dotace.

V desátém bodě jsme schválili Strategický plán rozvoje obce na období 2022-2026. 

Z jednání zastupitelstva
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Z obsahu čísla:

V jedenáctém bodě jsme se věnovali změně území Z3 (plocha mezi Linde a Hlinicí) 
v rozpracovaném územním plánu obce Přísečná. Pro zachování charakteru obce, ochranu 
zemědělského půdního fondu a zamezení negativních podmínek pro bydlení obyvatel, 
jsme schválili změnu využití plochy z VL (výroba lehká) na AP (pole).

Ve dvanáctém bodě byli přítomní seznámeni s následujícími tématy:
• hospodaření obce - stavy na účtech, založení termínového ůčtu, navýšení   úrokových 

sazeb u spořícího účtu
• žádosti o dotace - byly podány žádosti o dotace na pořízení elektronické úřední desky 

a na opravu místní komunikace „Za tratí“
• revitalizace koryta potoka - spolupráce s Povodím Vltavy s.p.
• opravy komunikací -  dohoda s ŘSD o zajištění opravy komunikace k Sedmi špicím
• společenské akce - viz. kalendář akcí
• plánovaná výsadba vegetace - v jarních měsících u dětského hřiště, na podzim park 

a náves
• nákup laviček - budou pořízeny lavičky a stoly na veřejně přístupná místa 
• jednání se zástupci města Český Krumlov - projednávala se cyklostezka

Strategický plán rozvoje obce

Obecní úřad
Přísečná

Přísečná 25

381 01 Český Krumlov

IČO: 00246107

Tel.:

+380 726 328

Mobil:

+420 724 189 410

E-mail:

ou.prisecna@mybox.cz

starosta@obecprisecna.cz

Oficiální stránky:

www.obecprisecna.cz

Úřední hodiny:

Úterý 13:00-17:00 hod.

Starosta obce:

Jiří Němeček

Místostarostové obce:

Jan Míka

Martin Garaj
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Strategický plán rozvoje obce je koncipován jako komplexní sociálně ekonomický plán 
rozvoje obce zahrnující směry a úkoly rozvoje finanční povahy adekvátní předpokládaným 
dostupným finančním zdrojům i úkoly rozvoje neinvestiční povahy, jako jsou organizační 
úkoly, nástroje a doporučení pro vyšší orgány k podpoře obce apod.
Tento plán představuje nástroj strategického řízení obce a měl by směřovat její další rozvoj 
ve zvoleném období 2022-2026, ale je také nutnou podmínkou pro zpracování žádostí na 
čerpání dotací z fondů EU. Hlavními body strategického plánu rozvoje obce jsou:

1. Pořízení nového územního plánu obce - dokončení územního plánu obce dle 
současné legislativy a potřeb obce

2. Průběžná obnova a rekonstrukce místních komunikací a chodníků - úseky dle 
potřeb a znehodnocení. Stávající místní a účelové komunikace jsou ve špatném 
technickém stavu. Obnovou a rekonstrukcí komunikací dojde k zlepšení celkového 
stavu a úrovně sítě komunikací.

3. Průběžná obnova a rekonstrukce vodovodního řádu - úseky dle potřeb 
a znehodnocení. Podle informací provozovatele je stav neopravených částí 
vodovodního řádu ve velmi špatném technickém stavu. Oprava bude rozdělena na 
úseky dle plánu oprav.   

4. Odkanalizování části obce od bývalé mateřské školy směrem na Český Krumlov
5. Dostavba chodníků podél silnice I/39 a výstavba nového přechodu pro chodce 

přes silnici I/39 - cílem je zlepšení celkového stavu chodníků, oddělit pěší trasy od 
kapacitní automobilové dopravy, klást důraz na přístupové cesty k zastávkám 
hromadné dopravy. Zajištění bezpečnosti chodců, zejména dětí a mládeže zřízením 
normových přechodů, zpomalovacích pruhů a chodníků. Výstavba přechodu pro 
chodce přes silnici I/39 zvýší bezpečnost pohybu obyvatel z jedné části obce do druhé.

6. Revitalizace parku na návsi včetně nového vybavení. Součástí obnovy parku bude 
výsadba stromů a celková úprava této zelené plochy.

7. Obnova drobných vodních toků a vodohospodářských děl - průběžná obnova 
a údržba drobných vodních toků vodohospodářských děl (retenční nádrže, požární 
nádrže, atd.).

8. Rozšíření budovy obecního úřadu - cílem je rozšířit budovu obecního úřadu o menší 
multifunkční halu, která bude sloužit ke sportovním a společenským účelům 
a o venkovskou hospodu jako místo pro setkávání a udržování komunity. Součástí 
přístavby by měla být i výstavba zázemí pro techniku obce.

Strategický plán obce Přísečná se zabývá technickou infrastrukturou, dopravní 
infrastrukturou, zajištěním kvalitní občanské vybavenosti, nabídkou služeb a dostatečných 
možností trávení volného času, zajištěním bezpečnosti, ochranou a rozvojem urbánních 
hodnot obce, zlepšením podnikatelského prostředí a vytvořením nových pracovních 
příležitostí, zlepšením komunikace, posilováním identity a soudržnosti komunity 
a zajištěním finančních zdrojů pro realizaci strategických záměrů obce.
Strategický plán rozvoje je v plném znění k dispozici na webových stránkách obce.



Z obsahu čísla:

Varianta č. 1 - Celodenní relaxace v lázních Bad Fussing

Jarní výlet - anketa
Blíží se jaro a s tím i náš plánovaný výlet. Termín je stanoven na sobotu 22.4.2023. Od 18.3.2023 můžete 
na našich internetových stránkách hlasovat, případně nám dát vědět prostřednictvím sms, e-mailu, či 
osobně, o jakou z níže uvedených variant budete mít zájem. 

Lázně Fussing s léčebnou vodou ze sirného horkého vřídla 
nabízí regeneraci i odpočinek. Využijeme kryté i otevřené 
bazény s termální vodou o teplotě 23 - 42 °C, výřivky, 
příjemné vodní masáže, inhalační procedury, parní sauny, 
odpočinkové místnosti. Léčebná voda velmi příznivě působí 
na revmatická onemocnění, na artrózu a onemocnění kloubů, 
kyčlí, na bolest páteře. Pobyt v lázních je pětihodinový. Při 
cestě tam absolvujeme krátkou zastávku v nákupním centru 
Aldi. 
Doprava a vstupné pro občany obce zdarma. 
Odjezd v 7:00 hod, návrat cca ve 20:00 hod.

Varianta č. 2 - Relaxace v lázních Rupertus a prohlídka města Salzburg

Lázně Rupertus v Bad Reichenthallu s vodou z přírodní alpské soli s mimořádně vysokým obsahem minerálních látek 
působí různými způsoby na organismus: zabraňuje nachlazení, vyživuje suchou pokožku, uvolňuje svaly a klouby. Teplota 
vody je 33 - 35 °C. V lázních strávíme 4 hodiny a odpoledne absolvujeme individuální prohlídku historického Salzburgu - 
Doprava a vstupné do lázní pro občany obce zdarma. 
Odjezd v 7:00 hod, návrat ve večerních hodinách.

Varianta č. 3 - Zámek Schonbrunn a Vídeň
Zájezd do Vídně zahrnující dopolední návštěvu zámku 
Schönbrunn s prohlídkou interiéru reprezentačních 
císařských apartmá a rozlehlých zahrad zámku (cca 3-4 
hodiny). Odpoledne po prohlídce navštívíme historické 
centrum Vídně. Zde se nabízí mnoho možností jak strávit 
odpoledne a každý účastník  si bude moci individuálně 
vybrat  tu svou. Někoho bude lákat návštěva zábavního 
parku Prater, někdo vyrazí za nákupy či do kavárny, ale 
většina účastníků nejspíš zvolí prohlídku historických 
památek města - Rathaus, parlament, náměstí Marie 
Terezie, Hofburg, luxusní ulice Kohlmarkt, Graben, 
Stephansplatz s monumentálním dómem sv. Štěpána, 
Albertina, vídeňská Státní opera, atd... 
Doprava a vstupné do zámku Schönbrunn pro občany 
obce zdarma.
Odjezd v 6:00 hod, návrat ve večerních hodinách4



Betlémské světlo
Kulturní akce

Vánoční turnaj ve stolním tenise

Dne 22. prosince 2022 jsme se sešli u vánočního 
punče při příležitosti předání betlémského světla. 
Pohodová vánoční nálada, výborné vánoční 
cukroví, kniha Českokrumlovsko z nebe, to 
všechno čekalo na příchozí. 

Ve čtvrtek 29.12.2022 se 
uskutečnil již tradiční výšlap 
na vrchol Kletě. Vycházelo se 
v  10 hodin z „Hlinice“ přes 
Tovární ulici, Vyšné, 
Granátník, až k Modrému 
obrazu. U něj jsme si upekli 
buřty a pokračovali na vrchol 
k rozhledně. Tam jsme se jako 
každý rok   sešli s SDH 
z Třísova . Posilnění po 
vydatné svačině a v dobré 
náladě jsme společně vyrazili 
přes Krásetín do Holubova.  
Zpět do Přísečné jsme 
z Holubova dorazili vlakem. 
Akce se zúčastnilo 16 lidí a 
délka trasy byla téměř 20  
kilometrů.

Výšlap na Kleť

O druhém svátku vánočním 26. prosince proběhl „tradiční“ 1. vánoční turnaj ve stolním tenise. Turnaje se zúčastnilo 6 dětí,
2 ženy a 15 mužů. Vzhledem k nečekaně velkému zájmu účastníků se utkaly zvlášť děti a dospělí. Všechny děti si vyhrály 
malý dárek v podobě Lega. Napínavým utkáním byla bitva bratrů Schwarzových o první místo. :-D Vítězem se nakonec stal 
Vojta, druhým byl Mirek. Dospělí byly rozlosováni do dvou skupin, ze kterých první 4 postupovali do vyřazovací části. Vítězem 
se stal L. Vařil, na druhém místě se umístil J. Němeček, následován synem K. Němečkem. 
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Karneval

První obecní zabijačka

18.2.2023 proběhl 
v zasedací místnosti 
OÚ v Přísečné 2. ročník 
dětského karnevalu. 
Pro děti byl připraven 
bohatý program plný 
různých her, plnění 
úkolů, diskotéka 
a tvořící koutek, kde si 
děti na památku mohly 
vytvořit papírového klauna. Celkem se akce 
zúčastnilo 17 dětí, které si za své snažení odnesly 
sladký balíček s odměnou. Pro děti a jejich rodiče 
bylo připraveno občerstvení, včetně masopustních 
vdolků.

V sobotu 4. března 2023 se konala obecní zabijačka. Jednalo se o spontánní akci, proto ten termín v období půstu :-D, ale 
vzhledem k ohlasům vás občanů velice chválenou. Přišla většina občanů všech věkových kategorií, která přihlížela a i se 
účastnila zpracování čerstvě poraženého prasete. Porcovalo se maso, které se hned grilovalo, zbytek zamrazilo na další 
pořádané akce. Vyráběly se jitrnice, jelita, tlačenka i prdelačka. Každý příchozí mohl ochutnat, co se jen do něj vešlo. Jedlo se, 
pilo se a povídalo až dlouho do noci. 
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Z obsahu čísla:

Odpady
V zastupitelstvu byl jednoznačně odsouhlasen návrh na zrušení místního poplatku za odkládání komunálního odpadu 
z nemovité věci. Svoz komunálního odpadu chápeme jako veřejnou službu obyvatelům a chtěli bychom s ohledem na 
příjmy z heren tyto služby plně hradit z obecního rozpočtu tak, aby sloužily všem občanům a firmám bez rozdílu. 

Věříme, že si lidé budou této služby vážit a podpoří je to ve snaze dál rozumně třídit odpad.

Ke zrušení poplatku dojde od 1.7.2023. Svoz bude nadále probíhat na základě žetonů, které budou od výše uvedeného 
data poskytovány bezplatně. Ke konci roku proběhne vyhodnocení, na základě kterého budou z dat prvního a druhého 
pololetí přijata uvedená opatření:

A) Pokud budou občané dále zodpovědní a nedojde k výraznému navýšení objemu komunálního odpadu, budou služby 
nadále poskytovány bezplatně.

B) Pokud dojde k rapidnímu zvýšení objemu komunálního odpadu pouze u pár jednotek domácností, přijmeme opatření 
v omezení počtů bezplatných vývozů, např. 2x měsíčně u domácností do čtyř osob, u domácností nad čtyři osoby 4x 
měsíčně a další vývozy již budou zpoplatněny, případně individuální opatření konkrétní domácnosti vymykající se 
průměru.

C) Pokud dojde k výraznému navýšení produkce komunálního odpadu u většiny domácností, budou poplatky opětovně 
zavedeny.

D) Pokud dojde ke snížení objemu tříděného odpadu a zároveň zvýšení objemu komunálního odpadu, přijmeme některá 
z výše uvedených opatření, případně jejich kombinaci.

Je tedy jen na odpovědnosti nás všech, jak budeme k třídění odpadu přistupovat a jakým 
směrem se bude systém odpadového hospodářství v naší obci dále vyvíjet.

Kryté kontejnerové stání a lavičky 
Také se Vám nelíbí kontejnery na návsi před domem č.p. 1? Nám 
také ne, proto jsme se rozhodli s tím něco udělat. Nechali jsme si 
zpracovat nabídky na krytá kontejnerová stání a vybrali variantu od 
firmy ASACONT s.r.o. za 230 tis. Kč. 

Tato stání umístíme na obecní pozemek vpravo vedle bývalé 
hasičárny. Budou osazeny podélně se silnicí a ze strany od návsi 
ještě vysadíme vegetaci (okrasné křoviny) pro zakrytí.

Dodání včetně montáže je již objednané a předpokládaný termín 
instalace je stanoven na červen. 

Před montáží budeme muset ještě nechat upravit plochu 
(vyasfaltovat) pro umístění, přesadit vánoční stromek a přemístit 
úřední desku.

Vyslyšeli jsme požadavky občanů 
a nechali si zpracovat nabídku na dodání 
laviček pro veřejná prostranství v obci. 
Zaujala nás nabídka od firmy LUNA 
PROGRESS s.r.o., která v naší obci 
realizovala dětské hřiště. Objednali jsme 
celkem sedm laviček s opěradlem, dvě 
lavičky bez opěradel a dva stoly. Dřevěné 
části budou vyrobeny z modřínového 
dřeva a konstrukce bude z pozinku. 
Stávající betonové lavičky přemístíme na 
jiná místa (Ke křížku, Na býlavka) a nové 
osadíme k obecnímu úřadu a na náves.
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Kalendář akcí
22.4.2023 
Jarní výlet
Celodenní výlet autobusem na vybranou destinaci z ankety.

30.4.2023 
Stavění Májky
Tradiční akce spojená s posezením pro občany 
a lamiónovým průvodem za Čarodějnicí.

13.5.2023 
Srandamač v nohejbalu
První ročník vesnického turnaje v nohejbalu. 

3.6.2023 
Výlet ke dni dětí
Děti si v anketě budou moci vybrat z následujících možností 
kam vyrazí: A) Aquapark - Bad Schallerbach
                   B) Zábavní park -Legoland
                   C) ZOO - Praha
Detailněji v následujícím zpravodaji.

24.6.2023 
Setkání rodáků a občanů obce s živou 
hudbou a grilováním
12.8.2023
Hasičská soutěž
26.8. nebo 2.9.2023 
Loučení s létem
Výlet parníkem po Lipně s návštěvou zajímavých míst na 
Lipensku. 

4.11.2023 
Výlet za kulturou
Představení činohry v Národním divadle - Naši furianti.

Informace pro občany
Popelnice na BIO odpad
Pokud budete mít ještě někdo zájem, neváhejte nás kontaktovat. Podmínky zůstávají nezměněné.
Stolní tenis
Pro občany obce je nadále možnost bezplatného používání stolu na stolní tenis v zasedací místnosti úřadu. 
Nebezpečný odpad
Svoz nebezpečného odpadu proběhne dne 15.4.2023. Čas bude ještě upřesněn.
Nové nternetové stránky
Od 14.3.2023 jsou v provozu nové internetové stránky obce a aplikace V OBRAZE pro mobilní telefony. Prozatím tam 
byly převedeny data z předchozích stránek, které však budeme postupně doplňovat a aktualizovat.
Oprava vodovodu na p.č. 1502/1
Ve výběrovém řízení byl vybrán zhotovitel IRO Zempas s.r.o., který od 11.4.2023 zahájí práce. Termín dokončení je do 
12.6.2023. Po dobu výstavby bude omezen provoz. Omlouváme se za omezení, ale jinak to nejde.
Revitalizace potoka
U Obecního úřadu proběhla ve spolupráci s Povodím Vltavy s.p. úprava koryta potoka. V nejbližší době provedeme 
nezbytné vegetační úpravy. 
Hřiště na Petanque
Podél potoka za asfaltovou plochou u obecního úřadu se nachází pozemek ve vlastnictví obce, kde by mohlo být zřízeno 
hřiště na Petanque. Nechali jsme si spočítat nabídku a následně se dohodneme, zda ho budeme realizovat.
Lavičky a stoly
Objednali jsme nové lavičky a stoly na veřejná prostranství v obci.
Deratizace
Byla provedena deratizace neboli hubení hlodavců v kanalizační síti.
Elektřina na hřišti
Nechali jsme přivést elektřinu k víceúčelovému sportovnímu hřišti. 
Obecní úřad
Proběhlo bílení obecního úřadu a čištění židlí v zasedací místnosti.
Vegetace
Objednali jsme osazení stromů k silnici u dětského hřiště a osazení vegetace na dětském hřišti. 
Gril
Pořídili jsme nový gril, který bude sloužit při obecních a hasičských akcích.
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